

Title (en)
Muscle exercise apparatus.

Title (de)
Muskeltrainingsgerät.

Title (fr)
Appareil de musculation.

Publication
EP 0060798 A1 19820922 (FR)

Application
EP 82420031 A 19820310

Priority
FR 8105547 A 19810313

Abstract (en)

This apparatus is of the type comprising a vertical column (2) consisting of at least two vertical lateral uprights (2a) fixed on a base (3) and connected at their top by means of a brace (4), a first pulley (7) with a horizontal axis suspended from the abovementioned brace (4), at the rear of the lateral uprights (2a), a second pulley (11) with a horizontal axis secured to the base (3) and a plate (12) supporting a weight (13) secured to a flexible link (15) such as a rope or a cable which passes successively in the grooves of the first and of the second pulleys (7, 11) and has at least one loop enabling various operating elements (22, 23) to be attached to it. The base (3) is wide at the front of the apparatus to serve as a support platform for the user who may be kneeling or standing. <IMAGE>

Abstract (fr)

Cet appareil est du type comprenant une colonne verticale (2) constituée par au moins deux montants latéraux verticaux (2a) fixés sur un socle (3) et liés à leur sommet par une entretoise (4), une première poulie (7) d'axe horizontal suspendue à l'entretoise précitée (4), en arrière des montants latéraux (2a), une seconde poulie (11) d'axe horizontal amarrée au socle (3) et un plateau (12) support de poids (13) amarré à un lien souple (15) tel qu'une corde ou un câble qui passe successivement dans les gorges de la première et de la deuxième poulies (7, 11) et présente au moins une boucle permettant de lui accrocher divers organes de manœuvre (22, 23). Le socle (3) est largement dimensionné en avant de l'appareil pour servir de plateforme-support de l'utilisateur, à genoux ou debout.

IPC 1-7
A63B 21/06

IPC 8 full level
A63B 21/062 (2006.01)

CPC (source: EP)
A63B 21/0628 (2015.10)

Citation (search report)

- [X] US 3850431 A 19741126 - WINANS L
- [Y] WO 8002508 A1 19801127 - SEGERSTEN R
- [Y] US 3708167 A 19730102 - POTGIETER J
- [X] DE 161789 C
- [Y] DE 169774 C
- [A] US 3438627 A 19690415 - LANNE JACK LA
- [A] GB 134847 A

Cited by
US4632388A; US4619453A; GB2202455A; GB2147513A; WO8807393A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0060798 A1 19820922; FR 2501512 A1 19820917

DOCDB simple family (application)
EP 82420031 A 19820310; FR 8105547 A 19810313